
P r o t o k ó ł Nr IV/2024 

z sesji Rady Gminy Skoroszyce 

z dnia 28.08.2024 r. 

 

W dniu 28.08.2024 r. w Sali posiedzeń Urzędu Gminy w Skoroszycach odbyła Sesja Rady 

Gminy. 

 

Na sesji obecnych było 11 radnych 

Nieobecni: Radny Z. Abram, Radna M. Miszkiewicz, Radna U. Fronalik (brak złożenia 

ślubowania), Radna J. Rogalińska  

Ponadto obecni byli: 

Pani Wójt – Barbara Dybczak, Pan Zastępca Wójta – Bernard Rudkowski, Pani Skarbnik –

Agnieszka Kaczmarczyk, Kierownik GOPS, Dyrektor ZSP Sidzina i Skoroszyce, Z-ca 

Dyrektora ZSP Chróścina, Mecenas 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji . 

3. Informacja z pracy Wójta za okres od poprzedniej sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

6. Podjęcie chwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Skoroszyce. 

8. Wolne wnioski i zapytania.  

9. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 

10. Informacje i komunikaty Przewodniczącego RG. 

11. Zakończenie posiedzenia. 

 
 Ad. 1 Przewodniczący Rady Gminy Skoroszyce Pan Rafał Kraska odczytał porządek obrad. 

Poprosił radnych o rozszerzenie porządku obrad o punkt  

7 a – Podjęcie projektu uchwały w sprawie w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

7 b  – Podjęcie projektu uchwały w sprawie w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 
7 c – Podjęcie projektu uchwały w sprawie w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

7 d – Podjęcie projektu uchwały w sprawie w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

7 e – Podjęcie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

 

Uchwały były zapowiedziane już na Komisji Wspólnej. Przewodniczący Rady Gminy zarządził 

głosowanie w tej sprawie. 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Abram Zdzisław nieobecny   

2. Bryła Krzysztof X   

3. Katarzyna Gawlas X   

4. Juśkiewicz Aurelia X   

5. Kalisz Anna X   

6. Kraska Rafał X   

7. Lenartowicz Maria X   

8. Merta Anna X   

9. Mendrala Mirosław X   



10. Miszkiewicz Małgorzata nieobecna   

11. Srebniak Jan X   

12. Stawiarska-Dziergas Katarzyna X   

13. Rogalińska Janina nieobecna    

14. Weissensteiner Marek X   

15. Fornalik Urszula  nieobecna   

Za rozszerzeniem porządku obrad o punkty: 7a, 7b, 7c, 7d i 7e głosowało 11 radnych, przy 

nieobecności Radnych: M. Miszkiewicz, Z. Abram, U. Fornalik, J. Rogalińskiej. 

Ad. 2 Przewodniczący RG zaproponował głosowanie nad przyjęciem protokołu z poprzednich sesji 

bez odczytywania. Zaproponował głosowanie.  

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Abram Zdzisław nieobecny   

2. Bryła Krzysztof X   

3. Katarzyna Gawlas X   

4. Juśkiewicz Aurelia X   

5. Kalisz Anna X   

6. Kraska Rafał X   

7. Lenartowicz Maria X   

8. Merta Anna X   

9. Mendrala Mirosław X   

10. Miszkiewicz Małgorzata nieobecna   

11. Srebniak Jan X   

12. Stawiarska-Dziergas Katarzyna X   

13. Rogalińska Janina nieobecna    

14. Weissensteiner Marek X   

15. Fornalik Urszula  nieobecna   

 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 11 radnych głosowało za przyjęciem protokołów z sesji z 

dnia 25.06.2024 bez odczytywania, przy nieobecności Radnych: M. Miszkiewicz, Z. Abram, 

U. Fornalik, J. Rogalińska  

Ad. Przewodniczący przeszedł no kolejnego punkt obrad i oddal głos Pani Wójt. 

Sprawozdanie Wójta Gm. lipiec 2024 r. 

Szanowni Państwo, P. Przew., Radni, Sołtysi, Pracownicy samorządowi, przedstawiam Państwu 

sprawozdanie Wójta Gm. od ostatniej sesji tj. 25 czerwca 2024 r. do dziś 28 sierpnia 2024 r. 

26.06.24 r. 

Rozmowy o zawarciu współpracy w realizowaniu wspólnych projektów ze starostą Supikowic i ze 

starostą Czarnej Wody i Ceskiej Wsi. Współpraca będzie ze Supikowicami i Czarną Wodą. 

Przygotowujemy się do naboru wniosków z Euroregionu Pradziad na projekty inwestycyjne (twarde i 

miękkie). 

 

 

 

 



30.06.24 r. 

Gm. zawody sportowo – pożarnicze w Sidzinie, dziękuję za organizację OSP Sidzina na czele z 

Prezesem Mateuszem Gułą, którzy byli gospodarzami tych zawodów. Na organizację przeznaczyliśmy 

dodatkowo 10 000 zł z MBO, szczególnie na nagrody ze wskazaniem na grupy dziecięce i młodzieżowe. 

12 lipca 2024 r. 

Zamontowane zostało lustro przy dr pow Skoroszyce – Czarnolas, to przy współpracy z Naczelnikiem 

Arkadiuszem Jagiełą. 

23 lipca 2024 r. 

Spotkanie z właścicielami działki na ul. Polnej w sprawie osiągnięcia porozumienia dot. budowy 

pompowni dla kolektora kanalizacji sanit. Brak zgody na budowę przepompowni. Nowy właściciel 

działki żąda zadośćuczynienia – rekompensaty w wys. 20% wartości inwestycji tj. ok. 1,6 mln zł. 

Biuro Projektowe w Nysie, ul. Podolska 20, Jacek Tatarczak za wykonanie zmiany projektowanej 

przepompowni – koszt opracowania 12 000 zł (faktura bez VAT). 

Środki finansowe funduszu sołeckiego na 2025 r. dla poszczególnych sołectw: 

1. Brzeziny                      306             27 653,30 

2. Chróścina                 1 432             54 650,80 

3. Czarnolas                    394             32 462,58 

4. Giełczyce                    165             19 947,54 

5. Makowice                   522             39 457,88 

6. Mroczkowa                 204             22 078,92 

7. Pniewie                         87             15 684,78 

8. Sidzina                     1 032             54 650,80 

9. Skoroszyce               1 430             54 650,80 

10. Stary Grodków            383             31 861,42 

 

Kwoty obliczono na podst. algorytmu: 

FS= (2 + Lm/100) Kb 

Kb - Kwota bazowa to iloraz wykonanych dochodów bieżących gminy za rok poprzedzający rok 

budżetowy o 2 lata tj. dla Gm. Skoroszyce 32 058 216,54 zł oraz liczba mieszkańców gminy wg stanu 

na dzień 31 grudnia roku poprzedzającego rok budżetowy o dwa lata ustalonej prze Prezesa GUS tj. dla 

Gm. Skoroszyce 5 892 osób (2022 r.) 

Kb = 32 058 216,54: 5 866 = 5 465,08 zł 

 

FS są to środki wyodrębnione z budżetu gminy, zagwarantowane na realizację przedsięwzięć służących 

poprawie życia mieszkańców. FS dla jst nie jest obligatoryjny. 

Na podst. obowiązującego prawa fundusz sołecki sołectwo przeznacza na: 

• Spotkania aktywizujące mieszkańców 

• Utrzymanie czystości i porządku w sołectwie 

• Zadania związane z polepszeniem jakości życia 

Należy uzgodnić wykonalność zadań z organem wykonawczym oraz mieć w pamięci ograniczenia 

prawne w finansowaniu stowarzyszeń. 

 

Wystosowałam do Starosty Nyskiego pismo wskazujące na konieczne inwestycje drogowe na drogach 

powiatowych, na których zarządcą jest starosta: 

1. Remont drogi pow Skoroszyce – Mroczkowa 

2. Remont dr pow w Czarnolesie (teren zabudowany) 



3. Remont dr pow Skoroszyce- Brzeziny 

4. Chodnik w Skoroszycach na cmentarz od posesji nr 70 do zjazdu na dr gm nr 627. 

5. Remont dr pow nr 1544 O w Chróścinie, ul. Ogrodowa i budowa chodnika na wysokości ośrodka 

zdrowia oraz apteki. 

 

29 lipca 2024 r. 

✓ Wojewoda Opolski informuje o ogłoszeniu naboru wniosków o dofinansowanie zadań powiatowych 

i gminnych na 2025 r. w ramach RzFRD. Złożyliśmy wniosek na: 

▪ Brzeziny od mostu do końca dr, 

▪ Czarnolas – wszystkie drogi gminne, 

▪ Chróścina – część Kasztanowej, Cicha, parking przy Slonecznej 

 

✓ Otrzymałam ze Starostwa Nyskiego powiadomienie o postępowaniu w sprawie wydania decyzji o 

zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn. „Przebudowa i rozbudowa dróg  m. Czarnolas”.  

✓ Spotkanie z przedstawicielami IPN Opole, Wojewody Opol, Gm. Grodków w spr organizacji 

upamiętnienia akcji Lawina i Poległych Żołnierzy Wyklętych. W tym roku cała uroczystość 8 

września o g.11 na Polanie Śmierci. 

1.08.24 r. 

• Pierwsze wypłaty bonu wakacyjnego, po uporaniu się z niezbędnymi procedurami.  

• Zlecenie firmie BUDREM sp z oo Opole, Grunwaldzka wymianę filtrów w wentylacji w hali 

sportowej, cena 2 693,70 zł brutto. 

• Zwróciłam się do Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa z wnioskiem o nieodpłatne 

przeniesienie prawa własności działki nr 4/22, 771, 4/17 na mienie Gm. Skoroszyce. Stanowią one 

dojazd do wielorodzinnego budynku przy Parkowej 2C, który został przejęty przez gminę w 2015 

r. Jednocześnie wnioskujemy o środki finansowe na remont. Drogi te użytkowane są przez 

mieszkańców Parkowej i przez mieszkańców nowo wydzielonych działek, mieszkańcy wnoszą o 

remont tych dróg. Z racji tego, że nie jestem zarządcą tych dróg, nie mogę tego poczynić. Stąd to 

działanie. 

2.08.24 r. 

Info od GDDKiA – wykonano koszenia na dz 235, czyszczenie chodników z chwastów, ekspertyza 

tablicy radarowej do 15.08.24 r. (decyzja w sprawie naprawy, demontażu) 

7.08.24 r. 

Info o czyszczenie poboczy wzdłuż dr woj. 401 – info od zarządcy dr woj. – ZDW 

8.08.24 r. 

Zarząd DW zwrócił się o wydanie decyzji środowiskowych na realizację przedsięwzięcia „Budowa 

drogi dla pieszych i rowerów ciągu dr woj. nr 401 na odcinku St. Gr – Skoroszyce. 

Z PEFRONu otrzymałam pismo dot. przebudowy budynku Urzędu Gm. Przebudowę Urzędu Gm. 

powinnam zakończyć do 1września 2027 r. Chodzi o bariery architektoniczne - przede wszystkim o 

budowę windy i przebudowę korytarzy.  

 

9.08.24 r. 

Awaria od rana, brak wody. Funam poinformował, że ”w związku z poranną przerwą w podawaniu 

wody do sieci przyczyną było samoistne uszkodzenie elementu odpowiadającego za zabezpieczenie 



pomp sieciowych przed pracą na sucho, co z kolei spowodowało błędne wykrycie tego typu awarii 

zestawu sieciowego i odstawienie wszystkich pomp od pracy. Po uzyskaniu informacji o awarii 

uruchomiliśmy zestaw pomp sieciowych z pominięciem uszkodzonego przekaźnika”. 

12.08.24 r. 

W sprawie projektu na ul. Brat. Broni, Kolejową. Podział działki – ul. Kolejowa 

1. Zlecamy aktualizację mapy – myślę, że to około 3-4 tygodni do mapy DCP 

2. Tutaj będziemy musieli jeszcze zweryfikować czy w międzyczasie coś się nie pozmieniało (jeśli nie 

będzie problemów to ok 1-1,5 powinniśmy się wyrobić) 

3. Zamykamy projekt oświetlenia  - tutaj jeszcze czekam na odpowiedź branżysty czy mamy warunki 

i wszystkie umowy z Tauronem 

4. Aktualizujemy warunki i uzgodnienia (do 30 dni powinniśmy dostać) 

5. Po otrzymaniu mapy DCP i  składamy projekt na naradę koordynacyjną i kończymy wniosek ZRID 

i załączniki 

6. Czyli w ciągu ok 2 miesięcy powinniśmy mieć wniosek na ZRID ze zaktualizowanymi mapami i co 

najmniej procedowane wszystkie wnioski branżowe.  

12.08.24 r. 

ZOiW przelana została kwota dofinansowania do wody i kanalizacji za czerwiec 2024 r.  

Ilość sprzedanej wody /m3/ 17 735,30, stawka dopłaty 3,32 zł do m3 wody, w sumie 58 881,20 zł. 

Rozliczenie dopłaty do odebranych ścieków z dotacji: 

Ilość odebranych ścieków: 10 236,00 m3, stawka dopłaty 7,94 zł, wartość dopłaty 81 273,8 zł. 

W sumie dotacja do ZOiW 140 155,04 zł. 

Koszt 1m3 uzdatnionej wody wynosi 6,88 zł. Kowalski za 1m3 pobranej wody uiszcza opłatę 3,56 zł, 

Wójt z budżetu gminy do każdego kubika zużytej wody dopłaca kowalskiemu 3,32 zł. 

12.08.24 r. 

✓ Informacja z otwarcia ofert na „Przebudowa drogi w miejscowości Giełczyce”, zgłosiło się 5 

oferentów, wygrała firma WASBUD Robert Wąs , ul. Wrocławska 51, 49-200 Grodków, kwota 

911 807,14 zł brutto. 

✓ Chcę poinformować, że w oparciu o zdiagnozowane oczekiwania społeczne od 1.08. 31.01.25 r. 

szczególnym nadzorem policji zostaną objęte obszary w Chróścinie , ul. Szkolna 6, Skoroszyce przy 

boisku sportowym (osoby spożywające alkohol, zaśmiecające, zakłócające ład i porządek 

publiczny. 

 

20.08.24 r. 

Spotkanie z organizatorem i operatorem publicznego transportu zbiorowego na terenie powiatu. 

Pismo od uczestników- członków Klubu Seniora w sprawie połączenia Skoroszyc z Opolem – wniosek 

o linię o g. 7.00 i powrót z Opola o g.13.25 przez Sidzinę, Giełczyce, Skoroszyce, Makowice do Nysy. 

 

1. Modernizacja oświetlenia w Gminie Skoroszyce – wymiana opraw ze środków  

Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych „Rozświetlamy Polskę”  

Realizacja 2024 – 2025 – płatność 2025 r. 

Kwota zadania 80 000 zł w tym Polski Ład 80% 64 000 zł – Budżet Gminy 16 000 zł. 

 



2. Modernizacja oświetlenia w ul. Parkowej w Sidzinie – wartość 70 tys złotych 

Realizacja 2024 – 2025 – płatność 2025 r. 

Kwota zadania 70 tys zł – budżet Gminy 70 tys  

 

Bon wakacyjny 

w dniu 27.08.2024 przekazałam do księgowości ostatnią listę do wypłaty świadczenia bon wakacyjny. 

Łączna kwota wypłaty to 139 000,00 zł. 

Ilość dzieci, które otrzymało świadczenie to 278,  11 dzieci nieuprawnionych (7 decyzji odmownych). 

Ostatni przelew zaplanowany jest na 04.09.2024. Jedna decyzja w toku postępowania. 

Podpisaliśmy umowę o partnerstwie z Gm. Biały Dunajec – 25.08.2024 r. 

 

27.08.24 r. 

Konferencja z Dyrektorami naszych 3 Zespołów Szkolno- Przedszkolnych 

Dziękuję Sołtysom, Radnym RG i Sołeckim za integrację społeczności i organizację wydarzeń: 

29 czerwca – w Giełczycach „Wiła wianki…- noc Kupały” 

3 sierpnia - Święto Truskawki w Sidzinie 

Dożynki sołeckie w Brzezinach, Mroczkowej, w m. Pniewie, w St. Grodkowie połączone z Kresowym 

Latem, w Skoroszycach. 

Zapraszam Państwa na Dożynki Gminne, które odbędą się 31 sierpnia w Chróścinie. 

8 września o g. 11 odbędą się uroczystości na Polanie Śmierci k. St. Grodkowa w związku z  78. 

rocznicą zbrodni dokonanej przez funkcjonariuszy Urzędu Bezpieczeństwa na Żołnierzach NSZ mjra 

Henryka Flame ps. Bartek,  akcja Lawina. Zapraszam Państwa na tę uroczystość, to nasze świadczenie 

patriotyzmu. Przygotowania już trwają. O g. 14 c.d. uroczystości w Malerzowicach Wielkich, dawny 

majątek Scharfenberg w sąsiedniej gm. Łambinowice (Barut, St. Grodków, Scharfenberg). 

Dziękuję za współpracę wszystkim, którzy wspierają mnie w działaniach mających na celu rozwój 

Gm. Skoroszyce. 

Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. Przewodniczący RG oddał głos Pani 

Skarbnik, która wyjaśniła wprowadzone zmiany.  

Zwiększenie dochodów budżetu o 217 356,99 zł – kwota wynikająca z zmniejszenia i zwiększenia, 

Zwiększenie pozycji dochodów – dotacje i środki pozyskane z różnych źródeł.  

• Kwota 26 024,00 zł  to środki z Funduszy Pomocowych przeznaczone na finansowanie zadań 

oświatowych dla obywateli Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym. 

• Kwota 2 698,12 zł to refundacja podatku VAT pochodzącego z Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19 

• Kwota 240,00 zł to środki pochodzące z Funduszu Pracy na realizację programu Asystent Rodziny  

• Kwota 5 000,00 zł to wpływy z darowizny 

• Kwota 40 000,00 zł to wpływy z odliczeń podatku VAT z realizowanych inwestycji. 

• Dotacje celowe na realizacje zadań w ramach zadań zleconych i własnych to kwota 143 394,87 zł 

(kwota wynikowa zmniejszeń i zwiększeń, w tym 37 962,04 zł dotacja na inwestycje).  

 



W wydatkach majątkowych zabezpieczono kwotę 267 962,04 zł w zadaniu II etap budowy przedszkola 

w związku z dodatkowymi pracami, przesuwając środki w kwocie 200 000,00 zł z zadania 

inwestycyjnego – „Przebudowa SUW”, 30 000,00 zł z III etapu budowy przedszkola oraz wprowadzając 

środki w kwocie 37 962,04 zł  

Przesunięto również z wydatków majątkowych do wydatków bieżących środki w ramach Funduszu 

Sołeckiego dotyczące wykonania podbitki i oświetlenia wiaty w Miejscowości Chróścina na kwotę 

15 000,00 zł oraz 15 000,00 zł na wykonanie kostki przy wiacie na boisku sportowym w Czarnolesie 

 

Nikt z zebranych nie zabrał głosu, Przewodniczący RG przeszedł do odczytania treści uchwały 

i zarządził głosowanie.  W głosowaniu wzięło udział 11 radnych przy nieobecności Radnych: 

Miszkiewicz, Abram, Fornalik, Rogalińskiej.  

 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Abram Zdzisław Nieobecny   

2. Bryła Krzysztof X   

3. Katarzyna Gawlas X   

4. Juśkiewicz Aurelia X   

5. Kalisz Anna X   

6. Kraska Rafał X   

7. Lenartowicz Maria X   

8. Merta Anna X   

9. Mendrala Mirosław  X  

10. Miszkiewicz Małgorzata nieobecna   

11. Srebniak Jan X   

12. Stawiarska-Dziergas Katarzyna X   

13. Rogalińska Janina nieobecna    

14. Weissensteiner Marek X   

15. Fornalik Urszula  nieobecna   

 
Przewodniczący RG: 10 głosami ,, za”. 1 głos „przeciw” uchwała w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2024 r., została przyjęta. 

Ad. 5 Przewodniczący RG przypomniał, że WPF związany jest ściśnie z budżetem, więc zmiany 

wprowadzone do budżetu będą również wprowadzone do WPF. 

Przewodniczący RG, odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych przy nieobecności Radnych: Miszkiewicz, Abram, 

Fornalik, Rogalińskiej. 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Abram Zdzisław nieobecny   

2. Bryła Krzysztof X   

3. Katarzyna Gawlas X   

4. Juśkiewicz Aurelia X   

5. Kalisz Anna X   

6. Kraska Rafał X   

7. Lenartowicz Maria X   

8. Merta Anna X   

9. Mendrala Mirosław  X  

10. Miszkiewicz Małgorzata nieobecna   



11. Srebniak Jan X   

12. Stawiarska-Dziergas Katarzyna X   

13. Rogalińska Janina nieobecna    

14. Weissensteiner Marek X   

15. Fornalik Urszula  nieobecna   

 
Przewodniczący RG: 10 głosami ,, za”, 1 głos „przeciw”, uchwała w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej , została przyjęta. 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji 

Radny Srebniak poinformował zebranych, że po Komisji Wspólnej zaczerpnął informacji u pracownika 

merytorycznego oraz rozmawiał z Panią reprezentującą firmę (opiekun projektu) i już wie, że Starego 

Grodkowa nie ma w diagnozie, ponieważ zostanie ujęty w późniejszym etapie.  

Nikt z zebranych nie podjął dalszej dyskusji. Przewodniczący przeszedł więc do odczytania treści 

uchwały i zarządził głosowanie. 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Abram Zdzisław nieobecny   

2. Bryła Krzysztof X   

3. Katarzyna Gawlas X   

4. Juśkiewicz Aurelia X   

5. Kalisz Anna X   

6. Kraska Rafał X   

7. Lenartowicz Maria X   

8. Merta Anna X   

9. Mendrala Mirosław X   

10. Miszkiewicz Małgorzata nieobecna   

11. Srebniak Jan X   

12. Stawiarska-Dziergas Katarzyna X   

13. Rogalińska Janina nieobecna    

14. Weissensteiner Marek X   

15. Fornalik Urszula  nieobecna   

Przewodniczący RG: 11 głosami ,, za”, uchwała w sprawie wyznaczenia obszaru 

zdegradowanego i obszaru rewitalizacji. 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Skoroszyce. 

 

Nikt z zebranych nie podjął dyskusji. Przewodniczący wyjaśnił, że projekt uchwały był 

omawiany na komisji. Przeszedł do odczytania treści uchwały i zarządził głosowanie.  

 

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych przy nieobecności Radnych: Miszkiewicz, Abram, 

Fornalik, Rogalińskiej. 

 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Abram Zdzisław nieobecny   

2. Bryła Krzysztof X   

3. Katarzyna Gawlas X   

4. Juśkiewicz Aurelia X   



5. Kalisz Anna X   

6. Kraska Rafał X   

7. Lenartowicz Maria X   

8. Merta Anna X   

9. Mendrala Mirosław  X  

10. Miszkiewicz Małgorzata nieobecna   

11. Srebniak Jan X   

12. Stawiarska-Dziergas Katarzyna X   

13. Rogalińska Janina nieobecna    

14. Weissensteiner Marek X   

15. Fornalik Urszula  nieobecna   

 
Przewodniczący RG: 10 głosami ,, za”, 1 głos „przeciw”, uchwała w sprawie określenia wysokości opłat 

za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach publicznych prowadzonych przez 

Gminę Skoroszyce. 

Ad. 7A Podjęcie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

Radna Kalisz dodała, że uchwały dotyczą ulic na osiedlu w Skoroszycach, które aktualnie są 

w przebudowie lub już zostały przebudowane.  

Z-ca Wójta wyjaśnił, że chodzi o włączenie dróg wewnętrznych do dróg gminnych. Wynika to 

z umowy na finansowanie, środki które pozyskaliśmy są środkami na drogi publiczne lub na drogi, 

które po realizacji zostaną zaliczone do kategorii dróg publicznych. Zatem, żeby móc wykorzystać 

środki z RFRD muszą one zmienić swój status dróg publicznych.  

Do tej pory te drogi funkcjonowały jako drogi wewnętrzne. 

 

Nikt z zebranych nie podjął dalszej dyskusji. Przewodniczący przeszedł więc do odczytania treści 

uchwały i zarządził głosowanie. 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Abram Zdzisław nieobecny   

2. Bryła Krzysztof X   

3. Katarzyna Gawlas X   

4. Juśkiewicz Aurelia X   

5. Kalisz Anna X   

6. Kraska Rafał X   

7. Lenartowicz Maria X   

8. Merta Anna X   

9. Mendrala Mirosław X   

10. Miszkiewicz Małgorzata nieobecna   

11. Srebniak Jan X   

12. Stawiarska-Dziergas Katarzyna X   

13. Rogalińska Janina nieobecna    

14. Weissensteiner Marek X   

15. Fornalik Urszula  nieobecna   

Przewodniczący RG: 11 głosami ,, za”, uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych 

Ad. 7B Podjęcie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

Nikt z zebranych nie podjął dyskusji. Przewodniczący przeszedł więc do odczytania treści uchwały 

i zarządził głosowanie. 



 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Abram Zdzisław nieobecny   

2. Bryła Krzysztof X   

3. Katarzyna Gawlas X   

4. Juśkiewicz Aurelia X   

5. Kalisz Anna X   

6. Kraska Rafał X   

7. Lenartowicz Maria X   

8. Merta Anna X   

9. Mendrala Mirosław X   

10. Miszkiewicz Małgorzata nieobecna   

11. Srebniak Jan X   

12. Stawiarska-Dziergas Katarzyna X   

13. Rogalińska Janina nieobecna    

14. Weissensteiner Marek X   

15. Fornalik Urszula  nieobecna   

Przewodniczący RG: 11 głosami ,, za”, uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych 

Ad. 7C Podjęcie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

Nikt z zebranych nie podjął dyskusji. Przewodniczący przeszedł więc do odczytania treści uchwały 

i zarządził głosowanie. 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Abram Zdzisław nieobecny   

2. Bryła Krzysztof X   

3. Katarzyna Gawlas X   

4. Juśkiewicz Aurelia X   

5. Kalisz Anna X   

6. Kraska Rafał X   

7. Lenartowicz Maria X   

8. Merta Anna X   

9. Mendrala Mirosław X   

10. Miszkiewicz Małgorzata nieobecna   

11. Srebniak Jan X   

12. Stawiarska-Dziergas Katarzyna X   

13. Rogalińska Janina nieobecna    

14. Weissensteiner Marek X   

15. Fornalik Urszula  nieobecna   

Przewodniczący RG: 11 głosami ,, za”, uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych 

Ad. 7D Podjęcie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

Nikt z zebranych nie podjął dyskusji. Przewodniczący przeszedł więc do odczytania treści uchwały 

i zarządził głosowanie. 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Abram Zdzisław nieobecny   

2. Bryła Krzysztof X   

3. Katarzyna Gawlas X   



4. Juśkiewicz Aurelia X   

5. Kalisz Anna X   

6. Kraska Rafał X   

7. Lenartowicz Maria X   

8. Merta Anna X   

9. Mendrala Mirosław X   

10. Miszkiewicz Małgorzata nieobecna   

11. Srebniak Jan X   

12. Stawiarska-Dziergas Katarzyna X   

13. Rogalińska Janina nieobecna    

14. Weissensteiner Marek X   

15. Fornalik Urszula  nieobecna   

Przewodniczący RG: 11 głosami ,, za”, uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych 

Ad. 7E Podjęcie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy.  

Nikt z zebranych nie podjął dyskusji. Przewodniczący przeszedł więc do odczytania treści uchwały 

i zarządził głosowanie. 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Abram Zdzisław nieobecny   

2. Bryła Krzysztof X   

3. Katarzyna Gawlas X   

4. Juśkiewicz Aurelia X   

5. Kalisz Anna X   

6. Kraska Rafał X   

7. Lenartowicz Maria X   

8. Merta Anna X   

9. Mendrala Mirosław X   

10. Miszkiewicz Małgorzata nieobecna   

11. Srebniak Jan X   

12. Stawiarska-Dziergas Katarzyna X   

13. Rogalińska Janina nieobecna    

14. Weissensteiner Marek X   

15. Fornalik Urszula  nieobecna   

Przewodniczący RG: 11 głosami ,, za”, uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy. 

 

Ad. 15  

Sołtys Starego Grodkowa poinformował zebranych o planowanym proteście. Zaprosił 

delegacje z całej gminy. Poprosił o wsparcie. 

Przewodniczący RG poinformował sołtysa Starego Grodkowa, że radni już dyskutowali w tym 

temacie i mają zamiar wystosować wspólne pismo do Urzędu Marszałkowskiego. 

Radny Srebniak zgłosił prośbę strażaków OSP Stary Grodków o znak „zakaz zatrzymywania” 

na podjeździe remizy.  

Pani Wójt poinformowała, że taki temat już się przewijał. Poprosiła o próbę znalezienia  

rozwiązania, które będzie satysfakcjonowało wszystkich.  

Sołtys Starego Grodkowa zaproponował, aby zacząć od poruszenia tego tematu na zebraniu 

wiejskim.  



Radny Weissensteiner poprosił, żeby protest został odpowiednio wcześnie zgłoszony policji, 

aby wszystko zostało dobrze zabezpieczone.  

Radny Bryła docenił pomysł stworzenia parkingu w Chróścinie. Uważa, że jest to bardzo 

przydatne. Zaprosił również na dożynki gminne w Chróścinie – 31 sierpnia 2024 r. 

Pani Wójt zapytała sołtysa Skoroszyc, na jakim etapie jest sprawa powstania boiska do 

siatkówki? 

Sołtys Skoroszyc wyjaśnił, że powoli zmierza do przodu. Mamy swą propozycję miejsca, gdzie 

może się znajdować, jest też akces Rady Sołeckiej. 

Przewodniczący Kraska zgłosił pojawienie się dziur na ul. Radziechowskiej w Sidzinie.  

Ad. 16 Przewodniczący RG zamknął posiedzenie.  
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